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Město Kyjov 
Komise pro spolkovou činnost 

 

Zápis z jednání č. 4/2023 
 

 

Datum konání: 25. 10. 2023   

Místo konání: kancelář VO OŠK č. 417 na budově čp. 18 

Přítomni (viz prezenční listina): Ing. Petr Toman, Ing. Vojtěch Kölbel, Mgr. Pavel Navrátil,  

MUDr. Alena Černeková, Jiří Rovenský 

Omluveni: Ing. Jarmila Sukopová, Lucie Tesaříková 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová 

Ověřovatel: Ing. Petr Toman  

Čas jednání: 16:00 – 16:45 

 

Program jednání: 

1. Nabídka CČH k využití kostela na Seifertově náměstí 

2. Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace paní Hany Johany Běťákové 

(Krajinou ženy – cyklus přednášek/workshopů ženských témat) 

3. Různé  

 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné na 4. zasedání komise, seznámil je s programem jednání. 
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Město Kyjov 
Komise pro spolkovou činnost 

 
1. Nabídka CČH k využití kostela na Seifertově náměstí 

Na základě žádosti paní radní Mgr. Hany Bednaříkové byl do programu jednání komise 

přidán bod týkající se nabídky CČH na využití kostela na Seifertově náměstí. 

Níže přidáno vyjádření pana Devečky, které bylo doručeno emailem dne 25. 10. 2023: 

Zdravím vás, 

Místopředseda naší diecézní rady je dobrý přítel s panem starostou Luklem. Proběhlo během 

Covidu jedno setkání, kde jsme si vysvětlili využití chrámu. Před asi 3 měsíci mě o setkání 

požádal i pan místostarosta. 

Situace je takováto: Naše náboženská obec je momentálně v útlumu: naše bohoslužby se 

konají pouze jednou za dva týdny, častěji využívají náš vlastní chrám pravoslavní, kterým 

jsme prostory dali k dispozici na liturgie jednou měsíčně. Letos jsme kvůli nákladům museli 

úplně odpojit elektřinu, takže v chrámu se nesvítí a ani netopí (topení je na elektřinu a 

absolutně nehospodárné). Jestli má chrám přežít do budoucna, potřebujeme podporu města. 

Proto naše farní rada a diecéze rozhodla, že se máme pokoušet nabídnout chrám jiným 

církvím a ideálně městu. Představa je taková, že:  

1. mohly by se opravit varhany, které mají vysokou uměleckou hodnotu a mohou být hodně 

propagované (jsou postaveny prof. Michálkem, obrovskou legendou české ale i evropské 

varhanické scény 20. století. Čekám ještě na historickou zprávu od varhanářů ohledně těchto 

varhan a poskytnu to k prostudování městské radě. Varhany jsou ale dosti poničené 

neodborné zásahy za úřadování mých předchůdců. Takováto oprava bude vyžadovat investici 

min 1,5 milionu KC. Z chrámu by se však dala udělat koncertní síň pro cca 150 - 200 lidí,  

2. přemýšlelo se i s využitím prostorů pro výstavy, 

3. prostory je možné využít i třeba pro dětský klub, nebo nízkoprahový klub,  

4. další svatební síň.  

 

Jsme otevřeni každému nápadu. Nejde nám o to, abychom vydělali, ale pouze, aby chrám 

fungoval a pokryly se náklady. Takže nájemné by bylo spíše symbolické, no žádala by se 

úhrada energií.  

PS: pobavte se ještě i s vedoucí odboru školství a vědy. S ní taky pan místopředseda probral 

možnosti využití.  

 

S pozdravem  

Michal Devečka  

 

Na téma využití kostela proběhla diskuze členů komise, ale nebylo nalezeno jednoznačné 

uspokojivé řešení, jakým způsobem by město mohlo prostory kostela využít tak, aby to bylo 

pro město přínosem. Je možné informovat kyjovské kulturní a zájmové spolky, zda by tuto 

nabídku nějakým způsobem využily. 
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2. Projednání žádosti o poskytnutí individuální dotace paní Hany Johany Běťákové 

(Krajinou ženy – cyklus přednášek/workshopů ženských témat) 

Členové komise projednaly žádost paní Běťákové a shodli se na podpoře uvedeného projektu 

ve výši 7.000 Kč. 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

3. Různé 

- Ustavena pracovní skupina k hodnocení programových žádostí o dotace 2024 ve složení: 

Ing. Petr Toman, Ing. Vojtěch Kölbel a Jiří Rovenský. 

 

Hlasování: 5-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

- Sdělení o informační schůzce s žadateli o dotace dne 22. 11. 2023 (PaedDr. I. Slaninová). 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Komise pro spolkovou činnost doporučuje Radě města Kyjova poskytnout individuální dotaci 

z rozpočtu města paní Haně Johaně Běťákové ve výši 7.000 Kč. 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

 

Předseda komise Ing. Petr Toman ukončil jednání komise v 16:45. 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

 

Ověřil: Ing. Petr Toman 


